

「皮保補」皮具護理服務八折禮遇

20% discount on leather goods care services at "Leather Reborn"

條款及細則:

- 1. 禮遇供應期由即日起至2026年6月30日。
- 2. 每名 SUPREME 客戶只可享用此禮遇乙次。
- 3. SUPREME 客戶於享用服務前須出示 SUPREME App 內的有效 e-ID。
- 4. 禮遇適用於以下門市:
 - 尖沙咀店(尖沙咀河內道 18 號 K11 Art Mall G20 號舖)
 營業時間:星期一至六 12:00-20:00(星期日及公眾假期休息)
 - 灣仔店(灣仔莊士敦道 181 號大有廣場 203 號舖)營業時間:星期一至六 12:00-20:00(星期日及公眾假期休息)
 - 觀塘店(觀塘興業街 16-18 號美興工業大廈 B 座) 請先 WhatsApp 至 6901 5757 預約時間
- 5. 此禮遇不能與其他優惠同時使用。
- 6. 如有任何爭議,「皮保補」保留最終決策權。

Terms and conditions:

- 1. The privileges are valid from now until 30 June 2026.
- 2. Each SUPREME customer can only enjoy the privilege once.
- 3. The privileges cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- 4. The privileges are applicable to:
- Tsim Sha Tsui Shop (Shop G20, G/F, K11 Art Mall, 18 Hanoi Road, Tsim Sha Tsui) Operation time: Mon-Sat 12:00-20:00 (Closed on Sun and Public Holidays)
- Wan Chai Shop (Shop 203, 2/F, Tai Yau Plaza, 181 Johnston Road, Wan Chai)
 Operation time: Mon-Sat 12:00-20:00 (Closed on Sun and Public Holidays)
- Kwun Tong Shop (Tower B, Mai Hing Industrial Building, 16-18 Hing Yip Street, Kwun Tong)
 - Please WhatsApp to 6901 5757 in advance to make an appointment
- 5. The privilege cannot be used in conjunction with other promotion and discount offers.
- 6. In case of any dispute, Leather Reborn reserves the right of final decision.